

Third Session, Thirtieth Parliament,  
26 Elizabeth II, 1977

CHAMBRE DES COMMUNES DU CANADA

THE HOUSE OF COMMONS OF CANADA

BILL C-328

**BILL C-328**

An Act respecting the control of lobbying

First reading, October 31, 1977

3. (1) A moins d'être inscrit auprès du greffier des Parlements et de détenir une carte d'identité délivrée par celui-ci, nul ne peut se livrer à une activité rétroactive de démarcheur parlementaire pendant une session du Parlement.

(2) La demande d'inscription doit se faire sur une formule prescrite par le greffier des Parlements et contenant les renseignements suivants:

- (a) nom, résidence et bureau d'affaires du requérant;
- (b) nom, adresse et principales activités de chaque employeur qui emploie ou retient les services du requérant;
- (c) indication des questions au sujet desquelles le démarcheur se propose de solliciter dans la mesure où il est possible de le déterminer d'avance, indication du montant payé ou de la valeur de toute autre

MR. ROBINSON

Troisième Session, Trentième Législature,  
26 Elizabeth II, 1977

THE HOUSE OF COMMONS OF CANADA

CHAMBRE DES COMMUNES DU CANADA

BILL C-328

**BILL C-328**

Loi régissant l'activité des démarcheurs parlementaires

Première lecture, le 31 octobre 1977

3. (1) No person shall engage in lobbying for hire in any session of Parliament unless he registers with the Clerk of the Parliaments and secures an identification card from the said Clerk.

(2) The application for registration shall be on a form prescribed by the Clerk of the Parliaments and shall include

- (a) the name, residence and business address of the applicant;
- (b) the name, address and principal business of each employer by whom the applicant is employed or retained for the purpose of lobbying;
- (c) a description of the subject matter in respect of which the applicant proposes to lobby, and
- (d) to the extent that can practically be determined in advance, the money paid or the value of any other consideration given

M. ROBINSON